



Regionale Scheidsrechters Commissie Antwerpen – Vlaams Brabant



Ere Voorzitter: R. Vandenbroeke – Kapellensteenweg 387/4 - 2920 Kalmthout - Tel: 03.651.59.02
Voorzitter: W. Van Croonenborch – Lindenlaan 4 – 2960 Brecht – Gsm : 0473.11.28.59
Ondervoorzitter: S. Van Den Plas - Vaderlandstraat 24 – 2610 Wilrijk Gsm: 0485.47.28.41
Secretaris: R. Cornelis – Hagelberg 11 – 2040 Berendrecht Tel & Fax: 03.568.10.68
Penningmeester: M. De Moor – Portugesestraat 20 – 2660 Hoboken Gsm: 0477.46.60.78
Aanruider: J. Vijgen – E. Verbiststraat 44 – 2900 Schoten Gsm: 0499 52 84 23

Berendrecht: 08/11/16

Aanwezig: V. Croonenborch W, Cornelis R., De Moor M., V.D. Plas S., Uten L., Vijgen J, Verheyen W
Verontschuldigd: Thoelen D., Vandenbroeke R.,

1. Verslag van de vorige vergadering:

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd

2. Briefwisseling:

- Alle verslagen van de cursussen en bijscholingen zijn opgemaakt en verstuurd. Ze zijn verschenen in Handbal 7 en op de website van RAVB gezet. Er is gevraagd ze ook te laten verschijnen in Handbal in de Regio.
- Email J. Verelst i.v.m. de leveringsplicht (Louise De Boes) RC heeft per email geantwoord.
- Email ontvangen van F.L. : was aangenaam verrast over de bedankings emails die hij gekregen heeft van het RSCAVB en van de nieuwe scheidsrechters.
- Email ontvangen van A.V. i.v.m. verlag s/t cursus zuid, verkeerde club ingevuld bij Vanderlinden, hij staat bij Leuven i.p.v. HC Putte. RC heeft dit rechtgezet en de rechtzetting laten verschijnen in H7.
- Email van T.D. wordt besproken, beschikbaarheid van Alizé en mogelijkheden gelegenhedskoppel vorming met Sara, Louise..
- Email van J.H. wordt besproken, vraag om een tijdelijke partner gezien de kwetsuur van Rilke (gekwetst tot einde van het seizoen). Johan gaat Jolien aanduiden samen met één van haar collega's (wanneer deze vrij, beschikbaar zijn).
- Johan heeft emails gekregen van R. Jansen en K. Wouters i.v.m. de onafgemelde afwezigheden, te laat aankomen en nog ander onaanvaardbare feiten van Ilias (werd besproken).

3. Ilias Bouanan:

Gezien de feiten die aangehaald werden door de collega scheidsrechters (zie punt hierboven), gaan we Ilias voorlopig niet meer aanduiden (schorsen). RC zal een email naar Ilias sturen met de reden waarom hij voorlopig niet meer wordt aangeduid. Hij zal uitgenodigd worden op de eerst volgende vergadering RSCAVB.10/01/17. Er zal ook een email naar de secretariaat van Sasja verstuurd worden met uitleg over de voorlopige schorsing van Ilias (mogelijk onvoldoende wedstrijden gefloten voor de leveringsplicht)

4. Gesprek Louise/Sara/Alizé

David heeft met deze meisjes, gesproken zij zien het wel zitten om beurtelings met elkaar te fluiten. Alizé vraagt wel om rekening te houden met het feit dat ze geregeld niet inzetbaar is door o.a. haar schoolstages. Ze zal zelf laten weten wanneer zij beschikbaar is. We gaan in de meest positieve zin hierop inspelen.

5. Aanduidingen & waarnemers

Regionaal:

November

I 022	Za	12/11	17:45	Schoten	-	Middelkerke	De Boes L.	Haazen S.	Vorderstein	W.V.Croonenborch
ON 033			19:15							
JD025 - 030	Za	12/11	10:20	VHV J16 B Sasja			Buelens - Koppen - V.Hemelrijck		Sorghvliedt	R.Cornelis
DR 032			14:15	DHW	-	Bocholt	Buelens	Koppen		

I 026	Zo	20/11	13:45	Schoten	-	Evergem	De Boes L.	Janssens G.	Vorderstein	R.Cornelis
PA 038			15:30			Leuven T.				
PB 036	Zo	20/11	15:45	Leuven T.	-	Atomix	Haazen J.	Haazen S.	Rooienberg	D.Thoelen
PA 036			17:30	Duffel	-	GBSK				

PB 038	Za	26/11	17:30	t Noorden	-	Uilenspiegel	Vijgen S.	V.Rompaey W.	De Polder	W.V.Suetendael
ON 037	Zo	27/11	16:00	Uilenspiegel	-	Middelkerke	Hens B.	Lambert C.	De Bist	L.Uten

Jeugd

November

PD 043	Za	12/11	14:45	Zandvliet	-	Uilenspiegel	De Polder	W.V.Suetendael
PH 127	Zo	13/11	13:30	Leuven	-	Uilenspiegel	Wilsele	S.V.D.Plas
PF 044			15:00			GBSK		
PF 041	Zo	13/11	16:45	Atomix	-	Putte	Keerbergen	W.Verheyen
PE 048	Za	26/11	15:30	Uilenspiegel	-	Schoten	De Bist	W.Verheyen
PD 050			17:00			Heist o/d Berg		

December

PF 051	Za	3/12	12:20	Welta	-	Atomix	De Ploan	S.V.D.Plas
PD 055			13:50			Schoten		
PG 154	Za	3/12	12:00	Schoten	-	Sasja	Vorderstein	W.Verheyen
PE 052			13:15					
PH 022	Za	3/12	14:15	Heist o/d Berg	-	GBSK	De Sporthal	W.V.Suetendael
PF 008			13:15					

PE 059	Za	10/12	16:15	O.Merksem	-	Schoten	Rode Loop	W.Verheyen
PD 062			18:00			Uilenspiegel		

6. Verslag RCAVB

Iedereen heeft het verslag ontvangen, verschillende punten worden toegelicht door Willy en/of Raoul. RC heeft op de vergadering de vraag gesteld of het niet mogelijk is dat de consumpties die tijdens de vergadering genuttigd worden niet bij in het budget kunnen voorzien worden. De verplaatsingskosten die vroeger werden uitbetaald, waarnaar verwezen wordt, zijn reeds lang (verschillende jaren al) geschrapd. Aan MDM wordt gevraagd om tegen de volgende vergadering RCAVB een raming van de mogelijke kosten op jaarbasis op te maken. Aan de hand van deze raming zal de RCAVB een beslissing nemen.

7. Sch.Com.VHV:

Er zijn geen specifieke opmerkingen of vragen.

Er is nogmaals gevraagd of de nationale aanduidingen toch niet wat vroeger kunnen gebeuren. De regionale aanduidingen dienen geregeld gewijzigd of geschrapd te worden omdat laattijdig de waarnemers nog nationaal worden aangeduid.

8. Financieel verslag:

Er zijn nog voldoende middelen voorhanden tot het einde van het jaar. Er ontbreken nog wel enkele rekeningen maar dit weerhoudt ons niet de begeleidingen van de jsr en regio, junior scheidsrechters te kunnen verder zetten.

9. Jeugdscheidsrechters:

Er is een positieve trend merkbaar bij verschillende clubs, maar er zijn nog een paar achterblijvers. We zien ook dat het aantal begeleidingen door de club begeleiders toeneemt.

Wel vergeten sommige (nieuwe) begeleiders zich op het wedstrijdformulier te zetten (vak delegate), ze maken waarschijnlijk wel de verslagen maar sturen ze niet binnen bij Sam.

In de nieuwe nota van het JSF hebben we bij bepaalde punten toch wel enige bedenkingen.

Er worden verschillende suggesties gedaan qua deze nota JSF (2017 – 2020)

10. Tornooi buitenland:

Er is een gesprek geweest met W.B.

DHW gaat naar het tornooi van Isola, de mogelijkheid zou bestaan om mee te kunnen rijden met de bus. Welke scheidsrechterskoppels, begeleider(s) we gaan laten deelnemen is nog niet beslist. Kostenplaatje zal opgemaakt worden ter goedkeuring van het RAVB.

WVC en MDM gaan dit project verder begeleiden, behandelen.

11. Allerlei:

Nihil

Einde van de vergadering 23u30

Volgende vergadering op **dinsdag 10/01/17** te **19u30** in **Esso clubhuis Deurne**.

Opgemaakt: R. Cornelis
Secr RSCAVB